

Instructions for Medical Examination of Immigrant Visa Applicants

Applicants for immigrant visas are required to have medical examinations by one of the U.S. Embassy's approved panel physicians prior to issuing their visas. Certain laboratory tests such as the HIV test, syphilis test and chest X-ray are also required. Applicants are advised to bring with them copies of any medical record, prior X-rays and immunization records. Applicants should also be prepared to receive additional doses of vaccines. The fees for medical examinations and tests are the responsibility of the applicants

The panel physicians are:

1. Dr. Gerard Valeri (or Dr. Koulibaly)

Tel: 241-76-66-58

B.P. 6349 Quartier saint Benoit
81 Rue du Senateur Anguilet

Libreville

2. Dr. J. E. Ecke-Nzengue

Cabinet Medical Malaika
B.P. 4904
Libreville

3. Dr. Alain Gugliemi (or Dr. Tchoutchoua)

Tel: 74-26-59

Cell: 06-25-84-49

Cabinet Medical
B.P. 2186
Glass
Libreville

Applicants should make an appointment with the panel physician, and then present the forms DS-2053, DS-3024, DS-3025 and DS-3026, together with a picture which shall be affixed on the form by the doctor. Applicants must bring their passports. Refugees must bring a document with their picture for verification of their identity. If the doctor finds no medical conditions which would preclude the issuance of a visa, he returns the forms and the test results to the applicant. If there are questions about medical results, the doctor will send the report directly to the Embassy.

**Recommandations pour la visite médicale à l'intention des
demandeurs de visa immigrant**

Les demandeurs de visa immigrant doivent passer des examens médicaux auprès du médecin désigné par l'Ambassade des États-Unis avant d'obtenir leur visa. Lors de la visite médicale, le test de dépistage du HIV, de la syphilis, une radio pulmonaire, ainsi que des vaccins seront requis. A cet effet, il est recommandé d'emmener un carnet de vaccination et au besoin des clichés de radios antérieures. Les frais de consultation médicale, et des analyses sont à la charge des demandeurs.

Le médecin agréé est:

1. Dr. Gerard Valeri (Dr. Koulibaly)

Tel: 241-76-66-58

B.P. 6349 Quartier saint Benoit
81 Rue du Sénateur Anguilet
Libreville

2. Dr. J. E. Ecke-Nzengue

Cabinet Medical Malaika
B.P. 4904
Libreville

3. Dr. Alain Gugliemi (Dr. Tchoutchoua)

Tel: 74-26-59

Portable: 06-25-84-49

Cabinet Medical
B.P. 2186
Glass
Libreville

Les candidats doivent prendre rendez-vous auprès du docteur et lui présenter les formulaires DS-2053, DS-3024, DS-3025 et DS-3026, ainsi qu'une photo d'identité qui sera apposée par le médecin. Les candidats sont priés de présenter leur passeport ou tout autre document pour les réfugiés afin de vérifier leur identité. Si le médecin ne trouve aucune cause pouvant empêcher la délivrance du visa, le formulaire leur sera remis, le cas échéant, le médecin communiquera avec l'Ambassade directement.